
 

 

 

                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 

 

 
ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EN 
DATA 26 DE JULIOL DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 08/2010 
Caràcter: ordinari 
Data: 26 de juliol de 2010 
Horari: de 20:00 a 21:25 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Francesc Garcia Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González Monforte (PSC) 
Sra. Elena Díaz Torrevejano (PSC) 
Sr. Pere Claver Montells Llaberia (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sra. Helena Gallardo Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Pedro Cano Martínez (PSC) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos Planes 
 
Alcalde: Bona tarda, donem pas al Ple ordinari del mes de juliol. 

Excusa la presència la regidora Helena Gallardo per vacances i el senyor Pedro Cano 
també per vacances. 

Abans de l’aprovació hi ha un punt de l’ordre del dia que s’entra per urgència, que 
seria a l’apartat de mocions, que és una moció que presenta el Grup Municipal de 
Convergència i Unió sobre la sentència 386/2010 de Llibres a Mida, la inclourem a 
l’apartat de mocions, òbviament, i per tant primer caldrà votar-ne la urgència. 

Vots a favor de la seva urgència. Serien 5 vots a favor i els hi passem la moció. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Quan ha arribat aquesta, han tingut 
coneixement d’això? 

Alcalde: Avui aquest dematí  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Aquest matí 

Alcalde: Aquest migdia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Només presenten aquesta moció? 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 08/10 –- 26 de juliol de 2010 2 

 

Alcalde: Sí 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Però ens va dir que presentaven una sobre el 
Mercat 

Alcalde: Sí, però no s’ha presentat 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: eh? 

Alcalde: no s’ha presentat 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No s’ha presentat finalment. O sigui que la 
moció que presenten és aquesta? 

Alcalde: Correcte 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Sobre els Llibres a Mida 

Alcalde: eh? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Val 

Alcalde: Doncs, el seu vot? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A veiam, nosaltres com que no hem tingut 
temps de poder consultar la moció votarem en contra 

Alcalde: Perfecte 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Perquè no sabem que diu aquesta moció 

Alcalde: Queda aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU i quatre en 
contra del Grup Municipal del PSC i per tant s’inclou com a punt de l’ordre del dia en a 
l’apartat de mocions. 

Passem al primer punt de l’ordre del dia que seria 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LES ACTES DE SESSIONS ANTERIORS. 

 Acta núm. 5, de 31 de maig de 2010 

 Acta núm. 6, de 21 de juny de 2010 

Alcalde: Alguna cosa a dir sobre les actes? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, sobre l’acta del 31 del cinc en principi no 
hi veiem cap problema la donaríem, doncs, per favorable. 

I en relació a l’acta del 21 del sis en aquesta si que voldríem puntualitzar una cosa i és 
que en a la pàgina 32 en relació l’expedient dels aparcaments del Maresme, nosaltres 
vam demanar si hi havia hagut decret de substitució del secretari de l’expedient, 
d’aquest expedient sancionador que en el seu moment era la senyora Maite Gisbert i 
que ara és el senyor Lluís Zurita, se’ns va dir que si que hi havia hagut, doncs, decret 
de substitució pel que feia al secretari i se’ns va dir que se’ns donaria, “bueno” 
nosaltres vam demanar que se’ns fes arribar còpia d’aquest decret i se’ns va dir que si 
que se’ns faria arribar la còpia i de moment no hem rebut aquesta còpia per tant 
aprofitant que torna a sortir aquest tema ja que s’aprova l’acta demanem que si us 
plau, doncs, que se’ns faci arribar còpia d’aquest decret que vostès diuen que existeix 
sobre el canvi de secretari pel que fa a l’expedient sancionador d’Aparcaments del 
Maresme. 

Alcalde: Molt bé, doncs, els hi farem arribar, però en tema a l’acta 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: I després també aprofitant aquesta acta 
d’avui, aprovem recull les paraules que tan vostè com nosaltres vam dedicar al regidor 
Ricardo Pérez, unes paraules de condol i de reconeixement de la tasca feta, tant per 
part de vostè com per part nostra el que si li voldríem demanar ja que vostè ha 
manifestat que compartia la pèrdua d’un company de molts anys, doncs havia estat a 
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la taula i amb el que, doncs, del nostre grup era amb qui més s’hi entenia, doncs, 
recollint aquestes paraules seves li volem demanar, que si us plau que reconsideri el 
fet que l’Ajuntament, o sigui vostè, ens hagi negat deixar-nos l’espai de La Pèrgola de 
Can Muntanya, pel dia 10 de setembre on nosaltres volíem fer un homenatge en el 
regidor Ricardo Pérez. 

L’argument que ens dóna és que no es pot autoritzar la petició ja que és criteri de 
l’Ajuntament, no?, no incloure activitats de caire polític durant la Festa Major. Nosaltres 
li demanem que ho reconsideri, que reconsideri aquesta negativa donat que si que era 
el president de la nostra agrupació local però a part era un veí de Caldes i era regidor 
de la corporació municipal durant vint anys, com vostè mateix va reconèixer, que havia 
dedicat, doncs, part de la seva tasca, part de la seva vida al que era, doncs, el tema 
municipal i a més a més ens va deixar, va morir sent regidor, actualment regidor de la 
corporació. 

Per tant, és un homenatge que volem fer el dia 10 de setembre, un homenatge al que 
és, el que havia sigut, doncs, el regidor Ricardo Pérez de la Hoz, no és un acte polític 
és un homenatge que volem que sigui obert a tothom i que hi vingui tothom i que si 
sumi tothom, per tant li demanem que, si us plau, que reconsideri la negativa en no 
deixant-se l’espai de La Pèrgola i que en funció del que li exposem ens concedeixi 
aquest espai per poder fer aquest homenatge. 

Alcalde: Estem debatent el contingut de l’acta. Em pot explicar que té a veure això? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, té a veure, el que li he dit al principi i és 
que en a l’acta, precisament es van dedicar unes paraules en el regidor Ricardo Pérez 
de la Hoz i tots vam coincidir que la tasca que havia fet en a l’Ajuntament de Caldes i 
per tant pel poble de Caldes, era una tasca important i molt llarga, al llarg de tota la 
seva vida, més de vint anys de dedicació. 

Ens a sembla que per coherència ja que aquell dia en a l’acta recullen aquestes 
paraules, per coherència, doncs, el que s’hauria de fer és autoritzar que es pugués fer 
el dia 10 de setembre aquest homenatge, està vinculat precisament perquè ara s’està 
aprovant l’acta en la que, s’està aprovant tot el que es va dir en relació al senyor 
Ricardo Pérez i tots vam coincidir, doncs, que evidentment és la persona que es 
mereixia tot perquè havia dedicat molts anys a l’Ajuntament i per tant al poble de 
Caldes 

Alcalde: Li recordo que l’aprovació si s’escau de les actes de sessions anteriors és 
simplement el vot favorable o desfavorable o esmenes al recull de l’acta del que es va 
produir en els plens anteriors. El fet de que vulgui fer algun altre comentari, em 
sembla, molt bé, pot fer-lo evidentment, però li pregaria que el fes en el punt desè que 
és de precs i preguntes i en allà segurament que li podrem contestar. Simplement li 
estic demanant si sobre l’acta i tenen alguna cosa a dir? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Jo, doncs, recollint el que vostè diu i per no 
allargar més el tema, aquest tema el deixem sobre la taula i després en precs i 
preguntes tornarem a parlar-lo però si que està vinculat en l’acta tot i que realment el 
que estem aquí és aprovant l’acta pel fet aquest de que en aquesta acta recullen les 
paraules del regidor. 

Deixem el tema per precs i preguntes en parlarem després, ho deixem sobre la taula 
però si que cal considerar i tenir en compte el contingut del que s’aprova avui en 
aquesta acta que és tot el que es va dir sobre en Ricardo Pérez, en el que tots vam 
coincidir que realment era una persona que es mereixia un homenatge. 

Per tant el nostre vot serà a favor tenint en compte i que consti en l’acta d’avui que 
demanem que se’ns faci arribar l’informe que se’ns va dir que se’ns faria arribar en el 
Ple del 21 de juny i que encara no hem rebut. 

Alcalde: Molt bé 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: D’acord 

Alcalde: Doncs, queden aprovades per unanimitat. 

2. DESPATX DE L’ALCALDIA. 

Alcalde: En quan a Despatxos d’alcaldia donem compte de la sentència 386/2010 de 
Llibres a Mida en la qual doncs es condemna en costes a l’Ajuntament de Caldes per 
la decisió de rescindir el contracte amb l’empresa Llibres a Mida per la realització d’un 
llibre de protocol amb l’empresa Llibres a Mida, com he dit, condemna, que més tard 
en podem parlar a través de la moció i que per tant condemna a l’Ajuntament va pagar 
el deu per cent per la rescissió del contracte i se’ns condemna a pagar tres mil vuit-
cents i escaig euros en concepte de despeses realitzades, realment són 3.036,88 
euros que és la mateix quantitat reclamada en els tres ajuntaments de les tres viles. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si ja en parlarem a la moció 

Alcalde: Molt bé. 

I també donem compte de la denúncia interposada en el Jutjat pels fets ocorreguts en 
el Ple del 31 de maig per delictes de desobediència a l’autoritat i als seus agents, per 
l’article 556 del Codi Penal, desordre públic el 558 i injúries el 208 i concordants contra 
els senyors Miquel González Monforte, regidor, senyora Ramona Matamoros Trigo i 
Maria del Carmen Saurí Fenolls pels fets ocorreguts el 31 de maig. Després podran 
parlar-ne si els hi convé a precs i preguntes. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, nosaltres si ens permet aprofitant, doncs, 
que vostè parla que hi ha... és una denúncia no, que ha imputat sobre això? 

Alcalde: Si, si, si 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”, doncs, nosaltres també deixar 
constància que està a Fiscalia per abús d’autoritat i de poder, doncs la seva actuació 
que va tenir en el Ple del 31 de maig i que doncs, esperarem com resol la fiscalia 
aquest tema, perquè els incidents d’aquell dia van ser molt greus i no es poden deixar 
passar. 

Alcalde: Molt bé, estem d’acord. 

3. DONAR COMPTE I/O RATIFICACIÓ DECRETS DE L’ALCALDIA I/O 
ACORDS JUNTA DE GOVERN LOCAL. 

Alcalde: Es dona compte dels decrets del 342 al 498. Alguna cosa a dir sobre els 
decrets? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, en principi no. 

Llavors passaríem al quart punt que seria 

4. PRESA DE POSSESSIÓ DEL REGIDOR DEL GRUP MUNICIPAL DEL 
PSC-PM, SENYOR PERE CLAVER MONTELLS LLABERIA. 

Al qual li prendrem jurament se li demana credencial i DNI. 

Si em permet li prendré jurament: Jureu/prometeu per la vostra consciència i honor 
complir fidelment les obligacions del càrrec del regidor de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac amb la lleialtat al rei i guardar i fer guardar la Constitució com a norma 
fonamental de l’Estat? 

Regidor Pere Claver: Sí, prometo. 

Alcalde: Molt bé, doncs, ja sou regidor d’aquesta, d’aquest Consistori. Benvingut. 

Regidor Pere Claver: Molt bé. 
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Alcalde: Si em permet li desitjo, doncs, una àmplia experiència com a regidor de la 
casa, que ens permeti tindre’l amb nosaltres durant força temps i que l’experiència que 
pugui acumular serveixi, doncs, per benefici del municipi i de tots plegats. 

Regidor Pere Claver: Merci 

Alcalde: Si vol dir unes paraules ara és el moment. 

Regidor Pere Claver: “Bueno”, l’única cosa que volia dir que la gent de Caldes més o 
menys ja em coneixen perquè sóc d’aquí del poble i intentaré col·laborar, doncs, amb 
el que pugui. Ja està. 

Alcalde: Molt bé, moltes gràcies  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres com a grup municipal també li 
volem donar la benvinguda en en Pere, li donem la benvinguda com a regidor del 
nostre Grup Municipal i l’animem i l’encoratgem a seguir treballant de moment des de 
l’oposició, de moment, tal com el nostre grup ha vingut fent, amb responsabilitat, amb 
projectes alternatius, amb respostes clares, directes, treballades i tenint sempre en 
compte com a referent el nostre programa perquè nosaltres tenim molt clar, doncs, que 
no volem un altre Caldes, sinó que volem un altre Caldes millor i en aquest sentit 
doncs treballem. 

Per tant Pere nosaltres seguirem treballant conjuntament amb tu i sap tothom de 
Caldes que ens té incondicionalment, incondicionalment al seu costat per poder, 
doncs, treballar per un Caldes millor. Benvingut Pere. 

Regidor Pere Claver: Gràcies 

Alcalde: Molt bé, doncs, passaríem al següent punt de l’ordre del dia que seria: 

5. ACCEPTACIÓ, SI ESCAU, DE LA SUBVENCIÓ ATORGADA PEL 

DEPARTAMENT D’EDUCACIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA. 

Alcalde: Té la paraula el regidor d’ensenyament 

Regidor Joan Vázquez: Bona tarda, bé en concret 

Alcalde: Ah, sí!, perdó. Llegirem primer el dictamen. Gràcies. 

Secretari:  

Bona nit, 

“”” 

1. El Departament d’Educació Direcció General de Recursos del Sistema Educatiu 

ha posat en coneixement de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac que estan en 

disposició de publicar al DOGC la Resolució del Conseller d’Educació per la 

qual s’atorguen subvencions a les corporacions locals titulars de llars d’infants 

per al curs 2009-2010. 

2. D’acord amb aquesta resolució la subvenció que pertoca a Caldes d’Estrac és 

de 90.000 €. 

3. Com sigui que l’esmentada subvenció té que ser acceptada pel Ple de la 

Corporació. 

4. A l’empara d’allò que disposa l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 

d’abril pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de Règim local de 

Catalunya. 

Es proposa al Ple de la corporació de prendre el següent 
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ACORD 

PRIMER: Acceptar la subvenció de 90.000 € atorgada pel Departament 

d’Educació, Direcció de Recursos del Sistema Educatiu de la Generalitat de 

Catalunya en concepte de Corporació Local titular de llar d’infants pel curs 2009-

2010. 

SEGON: Facultar el senyor alcalde – president per signar tota aquella 

documentació que sigui necessària. 

TERCER: Donar trasllat del present acord així com de tota la documentació 

requerida al Departament d’Educació Direcció de Recursos del Sistema Educatiu, 

a la Regidoria d’Educació i al Departament de Tresoreria Intervenció de 

l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

No obstant el Ple de la Corporació amb el seu superior criteri decidirà allò que 

cregui més oportú. 

           “”” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula. 

Regidor Joan Vázquez: Com bé ha dit el secretari es tracta d’acceptar la subvenció 
de 90.000 euros per part del Departament d’Educació, en concret és per un total de 
cinquanta famílies d’aquesta Llar d’Infants nostre, d’aquí de Caldes i hi ha un total de 
mil vuit-cents euros per cadascuna respectivament. Gràcies. 

Alcalde: Molt bé, té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs, el nostre vot, evidentment serà 
favorable i felicitem precisament al Departament d’Educació de la Generalitat, liderat 
en aquests moments per un president socialista, senyor José Montilla per donar, 
doncs, aquesta subvenció a l’Ajuntament de Caldes demostrant la clara aposta que fa 
el Govern, doncs, d’esquerres per la política amb l’educació, amb les polítiques 
educatives, per tant el nostre vot serà favorable. 

Alcalde: Molt bé, doncs, queda aprovat per unanimitat. 

El següent punt de l’ordre del dia que és  

6. FIXAR LES FESTES LOCALS PER L’ANY 2011. 

Alcalde: Pot llegir el dictamen 

Secretari: 

“”” 

1. Com cada any és necessari fixar les dues festes locals per tal de confeccionar el 
Calendari laboral per al proper any 2011. 

 
2. D’acord amb l’article 37.2 de l’Estatut dels Treballadors que indica que de les 

catorze festes laborals dues tindran caràcter local. Es proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció del següent A C O R D: 

 
Primer: Fixar per l’any 2011 les dues festes locals següents: 
 

- 8 de setembre de 2011 
- 13 de desembre de 2011 
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Segon: Comunicar aquest acord al Departament de Treball de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 
No obstant això, el Ple amb superior criteri, acordarà allò que consideri més adient. 
           “”” 
 
Alcalde: Molt bé, aquí em sembla que hi ha poca cosa a dir. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Evidentment el nostre vot serà favorable. 

Alcalde: Són dies entre setmana, no són festius i per tant no s’han de traslladar. 
Queda aprovat, doncs, per unanimitat. 

El següent punt de l’ordre del dia que seria aprovar: 

7. APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL PLA D’ACCIÓ PER L’ENERGIA SOSTENIBLE 

DE CALDES D’ESTRAC (PAES). 

Secretari: 

“”” 

1: En col·laboració entre la Diputació de Barcelona i l’Ajuntament de Caldes d’Estrac ha estat 

elaborat el Pla d’Acció per l’Energia Sostenible d’aquest municipi. 

2: L’Ajuntament de Caldes d’Estrac és conscient de la problemàtica que se’n deriva de les 

emissions de gasos d’efecte hivernacle i es va sumar al Pacte d’Alcaldes/alcaldeses el dia 9 de 

març de 2009. 

3: El Pla d’Acció per l’Energia Sostenible de Caldes d’Estrac té com a objectiu bàsic definir les 

accions que el municipi ha de dur a terme per a superar els objectius de la Unió Europea per a 

l’any 2020 anant més enllà de la reducció del 20 % de les emissions de CO2 en el territori. 

4: Un cop redactat l’esmentat Pla és necessari procedir a la seva aprovació. 

5: A l’empara d’allò que disposa l’article 53 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual 

s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya es proposa al Ple de la 

Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar el Pla d’Acció per l’Energia Sostenible de Caldes d’Estrac redactat 

conjuntament entre la Diputació de Barcelona i l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

SEGON: Facultar al senyor alcalde perquè pugui signar tota aquella documentació que sigui 

necessària. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a la Diputació de Barcelona Àrea de Medi Ambient i a 

la Regidoria de Medi Ambient de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més oportú. 

           “”” 
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Alcalde: Molt bé, en definitiva el PAES és el Pla d’Acció Sostenible del municipi de 
Caldes, és un dels components de l’Agenda 21 i està englobat dintre del Pacte 
d’alcaldes per la sostenibilitat de la Unió Europea seguint la metodologia establerta per 
l’oficina tècnica del canvi climàtic i sostenibilitat. 

El pacte d’alcaldes compromet als municipis adherits a aconseguir els objectius 
comunitaris de reducció de les emissions de gasos efecte hivernacle mitjançant 
actuacions relacionades amb eficiència energètica i el fons d’energies renovables. 

En definitiva és un pla que ens ha realitzat la Diputació de Barcelona i una vegada fet 
segueix amb el tràmit de l’Agenda 21 i ens obliga precisament allò, de la reducció del 
20% de mitjans de gasos d’efecte hivernacle i la producció com a mínim d’un 20% 
d’energia sostenible. 

És un document bastant extens, és un projecte a llarg termini, molt llarg termini, per 
tant per això es passa pel Ple a fi de que pugui ser assumit per tots els Grups 
Municipals i que recull, doncs, des de l’activitat d’energia sostenible mitjançant plaques 
tèrmiques d’aigua calenta sanitària en els edificis públics, el fet de posar cobertura en 
fotovoltaiques també en espais públics, a la reducció d’enllumenat, vehicles 
sostenibles, etc, etc. 

És a dir, des de les accions que pugui realitzar un govern municipal en els seus propis 
espais i dependències fins a les que pugui realitzar la pròpia ciutadania i totes aquelles 
ajudes i directrius que val la pena complir, algunes d’elles ja recollides i fetes per 
l’Ajuntament de Caldes i altres evidentment per realitzar i per treballar en un futur, com 
he dit, a llarg termini. 

En definitiva un document de treball, jo penso que molt ben realitzat, força extens i que 
ens hem de... penso que felicitar perquè la Diputació de Barcelona ha fet una feina 
excel·lent. 

Aquest és el document en sí i que serà un document de treball que estarà al damunt 
de totes les taules, de totes les regidories per poder treballar cap a una sostenibilitat 
millor i contribuir que l’Ajuntament de Caldes, doncs, contribueixi, precisament a evitar 
el canvi climàtic. 

Té la paraula 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, primer de tot nosaltres els hi voldríem 
comentar si és possible, doncs, deixar aquest punt, com vostè ha comentat, que és un 
projecte molt extens, per aprovar en el proper Ple per tal de poder disposar, doncs, de 
més temps per la seva consulta, doncs, com vostè acaba de dir és un document molt 
complert, molt extens i hem tingut poc temps per poder consultar-lo. 

Pensem que almenys fan falta quinze dies per poder dedicar-s’hi a mirar-se’l a fons i 
almenys tres setmanes per poder-lo estudiar bé cosa que no hem tingut. 

No ens consta que hi hagi res que s’hagi de tirar endavant d’aquest Pla durant el mes 
d’agost i per tant li demanaríem si pot deixar sobre la taula aquest projecte per tal de 
que nosaltres ens el podem mirar amb més tranquil·litat  

Alcalde: És una llàstima que no ens ho hagués dit abans això, perquè hi ha hagut 
temps suficient, però miri 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, temps suficient, no 

Alcalde: Suficient per fer aquesta petició, però com que la intenció és precisament 
arribar a un acord i un consens, escolti li fem cas i el deixarem damunt de la taula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Perfecte, doncs. 

Alcalde: Doncs, passaríem al següent punt de l’ordre del dia que seria 
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8. PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSC AL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC SOBRE EL MERCAT MUNICIPAL, 
QUE PRESENTA ALS EFECTES DEL QUE PREVEU L’ARTICLE 106 DE TEXT 
REFÓS DE LA LLEI MUNICIPAL I RÈGIM LOCAL DE CATALUNYA. 

Alcalde: Evidentment com que l’han presentat vostès si són tan amables de llegir-lo. 
Gràcies 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs, es tracta d’una proposta de 
resolució del Grup Municipal PSC al Ple de l’Ajuntament del Caldes d’Estrac sobre el 
Mercat Municipal que presentem als efectes del que preveu l’article 106 del Text Refós 
de la Llei Municipal i Règim Local de Catalunya. 

“”” 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Fins ara hem anat exposant que és la 
proposta de resolució que nosaltres vam entrar per registre d’entrada de l’Ajuntament, 
hem anat exposant els motius, el que motiva, que el nostre grup municipal entri 
aquesta proposta de resolució i ara, doncs, demanem que s’arribi a aquests acords  

           “”” 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs, fins aquí el que nosaltres vam 
entrar com a proposta de resolució en relació al tema del mercat, perquè com hem ben 
dit, doncs el procés de la reforma del Mercat ha estat plegat d’incidències, anomalies i 
d’irregularitats i teníem interès en poder, doncs, presentar aquesta resolució per a 
veiam si es podien aclarir tots aquests dubtes sobre el tema del mercat. 

Exposada, doncs, i llegida la proposta de resolució que el nostre grup va entrar ara 
passem, doncs, al que seria el primer punt que és que el govern municipal doni 
explicacions detallades de la destinació dels diners que estaven pressupostats en el 
projecte per les obres de reforma del mercat i que no s’han destinat a aquesta finalitat. 

Alcalde: En tot cas tindríem que passar a la votació, no? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Digui? 

Alcalde: És una proposta d’acord. Els acords s’han de votar 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno” però primer 

Alcalde: No, primer s’han de votar si se li donen explicacions o no. Les propostes 
d’acord són això. 

Senyor secretari, són així, no, les propostes d’acord? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A veiam, no primer, en tot cas el que s’ha de 
votar és si s’està d’acord o no amb l’acord, però nosaltres encara no hem fet 
l’exposició 

Alcalde: Doncs, fagi 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Vale, doncs, ara anàvem a fer-la. 

Regidor Miquel González: Bé en relació al primer punt, el tema de les explicacions 
detallades amb les obres de la reforma del Mercat Municipal i per començar per la part 
més moderna i acabar en la part més antiga dins del projecte de la reforma del Mercat 
Municipal hi ha tota una sèrie de partides. 

Partides que inclús han sigut posades en dubte pel Govern municipal dins de la revista 
“Portada” però que estan dins del pressupost i que s’han pagat com feina feta, inclús 
feines fetes per la brigada municipal com dies abans de la inauguració per part del 
senyor alcalde de la obra, va quedar palès que tots els veïns i veïnes d’aquest poble 
van poder veure. 

Com per exemple la partida 06/03 pintura pliuritem fachada, que va fer la brigada, 
pintura paraments verticals estucats amb aplicació de capa i imprimació en pintura lisa 
i diluïda i acabades en pintura piolite lisa de color de “fachada” que va fer com tots 
sabem la brigada municipal, pintura antihumitat a dos mans aplicades en “rodillo” 
sobre parets verticals amb façanes exteriors. 

Inclús estava dintre del pressupost del projecte que el senyor Arnó va fer multituds 
d’al·legacions la neteja del local quan es feia l’obra per tant també hi ha una factura a 
part de la neteja del Mercat “Limpieza mercado desprendiendo morteros”, vull dir la 
neteja completa del Mercat per fer l’entrega de l’obra que això també s’ha fet a part. 

Com tots hauran vist la restauració de portes de fusta de la part externa del Mercat 
també és una feina que va fer la brigada i també estava inclosa dins d’aquest projecte 
per més de mil tres-cents euros, aquesta restauració de les portes de fusta, una de les 
coses que ja ens han deixat més parats ha sigut que dintre del projecte hi ha la porta 
corredera automàtica i en canvi s’ha pagat a una altra empresa “Alusistems” la porta 
corredera, i a més a més no només s’ha pagat a Alusistems, sinó que s’ha pagat amb 
la compte, amb la partida oberta de les obres del Mercat Municipal per tant està 
pagada en una empresa dintre del projecte d’obres del Mercat i està pagada a 
Alusistem com una factura externa. 
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Dintre del projecte del Mercat per recordar-los, hi havia la porta d’entrada doble, dos 
finestres laterals, de laterals a la façana de la Riera i quatre a la façana del carreró. A 
la façana de la Riera només s’ha posat una finestra i a la façana del carreró només 
s’han posat quatre, a més a més vull recordar-li que una de les al·legacions de les 
explicacions que dóna la seva dona per canviar la parada és que darrera tindrà una 
finestra. 

És una de les explicacions que dóna, ara no hi ha finestres a la part del carreró. Una 
de les fites que sempre havien volgut dintre del Mercat Municipal és que tingués llum 
de dia, per tant totes aquestes finestres amb un valor de quasi catorze mil euros no 
estan posades. 

Un altra mà amb metàl·lic amb celosia per cada parada, per fer una unió integral amb 
llums, disset mil euros, tampoc està posada. Després podríem entrar en aquelles 
coses diferents que vostès sempre han anat dient que no estaven al projecte, 
instal·lacions elèctriques, de ventilació, més de dotze mil euros per ventilació i vostès 
estan intentant aprovar un projecte per tirar endavant un altre sistema de ventilació tal 
com ha dit la portaveu per instal·lació de telefonia, làperes florescents, centralització 
de comptadors d’aigua. 

I lo que ja, em sembla que és una mica escandalós és que tota la part central del 
mercat anava amb un sostre fals, un sostre fals que anava amb la seva il·luminació, 
que totes les parts comunes del mercat anaven amb aquest sostre fals, aquest sostre 
fals per valor de més de quasi quatre mil euros més IVA pues la veritat és que ni s’ha 
instal·la, ni s’ha posat, ni se sap on està. 

Podríem dir detalls de les parades que perfectament no estan posades a l’obra del 
mercat i lo que si que era obligació del paradista que eren les persianes d’al·lumini, els 
acabats de paret i la instal·lació elèctrica, d’aigua i telefonia i la instal·lació de la 
càmera frigorífica. 

A partir d’aquí alicatats, “chapados” de les façanes exteriors, tot això suma un valor 
molt alt que nosaltres creiem que com equip de govern vostès han de donar les 
explicacions oportunes, aquest és amb el primer punt. 

Amb el tema de les, la destinació d’aquests diners, i a més a més, no només l’hem 
pagat entre tots sinó que a més a més bona part ho ha solucionat una altra vegada 
pagant-lo els veïns i veïnes d’aquest poble fent servir la brigada municipal. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, com ha dit el meu company en relació el 
que seria la destinació dels diners que estaven pressupostats en el projecte per les 
obres de reforma de coses que no s’han fet i s’han pagat. 

En relació al segon punt que és el de regularitzar la concessió de la parada número 
dos del Mercat Municipal el segon punt diu: “Regularitzar la Concessió de la parada 
núm. 2 del Mercat Municipal, requerint a l’Alcalde la seva abstenció atès el seu 
parentiu amb la concessionària d’aquesta parada” 

Per tant nosaltres demanaríem que si us plau, doncs que s’abstingui en aquest tema i 
ja sap que perquè l’abstenció sigui correcta vostè ha d’abandonar la sala. Per tant li 
demanaríem que s’abstingués i que abandonés la sala, si us plau, abans de començar 
a tractar aquest segon punt. 

Alcalde: Senyora Rosabel, a veure, jo penso que hem de deixar uns quants conceptes 
clars sobret tot al públic que ens escolta. 

A veure, vostès fan una proposta de resolució que en principi cal votar i la proposta de 
resolució conté tres punts. 

Una que el Govern Municipal dongui explicacions. Que jo sàpiga el senyor González 
no forma part del Govern Municipal per tant ha fet la seva intervenció, en tot cas l’ha 
de donar el Govern Municipal si s’aprova la proposta de resolució. Primer s’ha de votar 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 08/10 –- 26 de juliol de 2010 13 

 

la proposta de resolució perquè s’aprovi, perquè són propostes d’acord, els acords es 
voten i s’aproven o no s’aproven i això ho saben els de primer de bàsica. 

Segon regularitzar la concessió com ha dit vostè i el tercer que el secretari li faci un 
informe. Bé, l’informe del secretari ja el tenen per deferència però la resta, els punts 1 i 
2 cal primer votar la proposta de resolució, a partir d’aquí si la proposta prospera es 
procedirà a prendre en consideració els acords presos i a partir d’aquí a desenvolupar-
los, el que no pot pretendre és desenvolupar les propostes d’acord si encara no s’ha 
posat a votació la proposta que vostès porten, per tant torno a insistir primer caldrà 
votar la proposta de resolució si prospera o no prospera i a partir d’aquí farem el que 
calgui. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Doncs, jo, si em permet acabo d’exposar el 
que feria referència a la parada número 2 del mercat per tal de veure si vostès volen 
fer prosperar o no la proposta de resolució. 

Bé, abans d’entrar, doncs, en aquest segon punt el de regularitzar la concessió de la 
parada número 2, el que si volem puntualitzar és que en cap moment nosaltres estem 
en contra, doncs de que la concessionària, en aquest cas la senyora Pilar Moreso, 
pugui ser concessionària de la parada, sinó el que demanem es que les coses es facin 
tal com s’han de fer i seguint els preceptius legals. 

Mostra d’això del fet de que nosaltres en cap moment estem en contra de que aquesta 
persona pugui tenir aquesta concessió és el fet de que quan nosaltres estàvem en el 
Govern i va haver-hi l’adjudicació de la parada, de la parada número 6 en aquest cas i 
aquesta senyora, doncs, va optar aquesta concessió i tots els nostres regidors van 
votar a favor, no va haver-hi cap regidor que votés en contra perquè aquesta senyora 
pogués, doncs, tenir aquesta parada, per tant en aquests moments l’únic que desitgem 
i l’únic que pretenem és poder regularitzar una situació que no compleix amb el que 
hauria de complir. 

Dit això per tal de tractar aquesta proposta d’acord sobre la regularització de la parada 
del mercat número 2 i veure si vostès, doncs, la volen, l’accepten o no, cal fer una breu 
exposició sobre els antecedents per arribar doncs, fins avui. 

La senyora Pilar Moreso el novembre del 2006 licita per la parada del nou mercat, en 
total surten set parades en concessió, (el març), després el 29 de gener de 2007 se li 
adjudica la parada 6 per a la pesca salada. Durant el procés de concessió han quedat 
dos parades vacants, la P2 i la 3, tot seguit el febrer del 2007 la senyora Pilar Moreso 
demana el canvi de parada, de la 6 a la 2 al·legant que en la parada 2 podrà posar la 
sortida de vapors al pati interior del recinte del mercat i a més a més que la parada 2 
no disposa de cap finestra oberta cosa que farà, doncs, que tingui més espai ella per 
poder posar expositors. 

Per tant, senyor Arnó, tan vostè com la seva senyora en aquell moment eren 
coneixedors de que s’havia d’aprovar un projecte de conductes d’extracció i de 
ventilació i que hauria d’anar a càrrec seu i que haurien de pagar de la seva butxaca a 
diferència d’ara que està previst, doncs, que ho pagui l’Ajuntament, és a dir, que ho 
paguin entre tots els veïns i veïnes de Caldes. 

En aquí cal recordar a les persones que ens estan escoltant tan del públic com per la 
radio, que l’equip de govern en relació a aquest projecte que estem parlant d’extracció 
en data 19 d’abril va aprovar per Junta de Govern aquest projecte que preveu treure 
els fums i vapors de la parada de la seva esposa i preveu treure els fums i vapors 
perquè està previst posar a la parada una cuina, una cuina que no es pot posar que no 
pot ser perquè el projecte, doncs, d’activitats del mercat diu ben clar que l’activitat a 
desenvolupar-se en el mercat és merament comercial i per tant innòcua  

En el moment que s’instal·la una cuina aquesta activitat, doncs, deixa de ser purament 
comercial i entra en una activitat que ja no és innòcua, doncs, es generen fums, baf, 
etcètera, per tant una cuina que de moment no es pot fer. 
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Un extractor o projecte de ventilació que passa per l’escala comunitària de l’edifici del 
mercat tal com hem dit per l’escala de la comunitat dels veïns i que cal dir que no hi 
havia cap expedient, ni hi ha cap expedient complementari que justifiqui aquesta 
inversió per part de l’Ajuntament. 

Com ja sap, vull dir que el nostre grup municipal, doncs, va presentar al·legacions i em 
consta, doncs, que la comunitat de propietaris també i una de les al·legacions és 
precisament que aquesta sortida de fums és innecessària perquè en el Mercat segons 
el projecte d’activitats vigent només s’hi poden fer activitats comercials i no innòcues. 

Ens consta també que si els propietaris de l’edifici, del mercat no s’haguessin 
preocupat del tema i s’haguessin buscat un advocat avui ja tindrien la xemeneia feta, 
doncs, el gener d’aquest any, aquests veïns es van trobar amb un tècnic que estava 
fent fotos i prenen mides per ràpidament instal·lar una xemeneia i fer-la passar per la 
seva propietat, sense haver, doncs aprovat cap projecte, ni tan sols haver fet els 
passos legals ni parlar amb la comunitat de veïns. 

Fet, doncs, aquest parèntesi i retornant a tot el procés cronològic de la parada, ens 
trobem en el punt com havíem comentat abans que la senyora Pilar Moreso demana el 
canvi de parada, vale? I canvia a la parada número 2. 

A partir d’aquí hi ha dos moments bàsics i molt importants, importantíssims, en relació 
a la regularització d’aquesta parada. 

Primer: tot el que fa referència al canvi de parada, com s’ha fet aquest canvi de 
parada? I segon: Com s’ha fet aquesta parada. 

Per tant comencem pel que seria el primer punt, tot el que fa referència al canvi de 
parada. Aquest canvi el fa la senyora Pilar Moreso mentre el seu marit, el senyor Arnó 
és alcalde tot i que el va demanar el febrer del 2007, no es fa efectiu en l’anterior 
govern, sinó que es fa en data 16 de desembre de 2008 a la Junta de Govern Local on 
es van acordar les modificacions de les set parades del mercat, en la que la seva 
esposa passava de la parada 6 a la parada 2. 

Però aquesta modificació no va ser aprovada en el Ple, ni tan sols va ser ratificada en 
el Ple. El mateix tècnic d’administració general així ens ho va corroborar mitjançant un 
correu electrònic al demanar-li que ens passés el decret que havia estat corroborat en 
el Ple o l’acta en el Ple on aquesta parada s’havia fet el canvi, s’havia fet el canvi 
d’aquesta parada  

Per tant la concessió de les set parades de venda, la primera vegada que es va fer va 
anar al Ple, en concret el Ple del 27 de març de 2007 quan nosaltres érem al govern, 
evidentment consta en acta hi ha còpia del Plec de condicions en el que la senyora 
Maite Gisbert, la que era la secretària interventora de l’Ajuntament certifica que aquest 
document ha estat aprovat pel Ple. 

Per tant la Junta de Govern Local del govern del senyor Arnó quan fa el canvi de 
parada és a dir quan fan el canvi de la parada número 6 a la número 2 el que s’està 
fent és efectuar una modificació de les condicions contractuals que va aprovar el 
plenari en el 2007. 

Per tant ara aquesta vegada com que és una modificació contractual d’aquestes 
condicions havien d’haver passat també pel plenari cosa que no es va fer, això ens fa 
mal pensar en el sentit de que, bé que s’han passat altres coses pel plenari del mercat, 
doncs perquè no es va passar pel Ple que hi havia aquest canvi de parada de la seva 
esposa. És allò que a vegades, doncs, penses que no es va portar precisament perquè 
no interessava que això es sapigués. 

Però això no és tot, i ara bé el més important, i el que es mereix, pensem que seria el 
titular d’un diari, i és que el canvi de parada significa un contracte nou i per tant aquest 
contracte en aquest moment que no té signat aquesta senyora perquè de moment 
encara no hi ha un contracte signat entre l’Ajuntament i la concessionària però que ha 
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de ser-hi, perquè així ho diu el Plec de clàusules, ha de ser-hi, ja hauria d’estar signat, 
però si s’arriba a fer aquest contracte, és un contracte que és nul de ple dret atès que 
aquesta senyora té prohibit, té prohibit, contractar amb l’Ajuntament perquè incorre en 
una prohibició per contractar amb la persona, per ser la dona de l’alcalde. 

Hi ha l’article 49 de la Llei de contractes del sector públic que diu ben clar que els 
cònjuges dels càrrecs electes, no només els alcaldes, els càrrecs electes no poden 
contractar cap tema a través de l’administració. I per tant això és molt important, el que 
hi ha és un supòsit clar de nul·litat de ple dret de la concessió de la parada número 2, 
com bé diu a l’article 32 de la mateixa llei de contractes. Per tant qualsevol contracte, 
no hi és, perquè no hi és encara, però si se signés ara no té validesa i es pot anul·lar 
en qualsevol moment perquè doncs, es pot declarar la nul·litat en qualsevol moment 
perquè l’esposa de l’alcalde no pot contractar cap tema, doncs, en aquest cas amb 
l’Ajuntament. 

A més a més de que no té contracte administratiu signat entre l’Ajuntament i la 
concessionària lo que dèiem tampoc no es podria arribar a signar perquè la mateixa 
Llei ho prohibeix. 

Per tant el canvi de la parada de la senyora Pilar Moreso, esposa, doncs, de l’alcalde 
no s’ha fet correctament i aquesta senyora està ocupant una parada que a més s’ha 
fet totalment nova, però que a més a més s’ocupa de manera irregular. 

En aquí entrem en el segon punt que dèiem que és bàsic per aquesta proposta de 
resolució i és que a partir d’aquí entrem en el punt de com s’ha fet la parada aquesta 
senyora. 

Fins ara hem parlat de com s’ha fet aquest canvi, un canvi que com veiem no és legal, 
es fa de manera irregular i ara aquesta persona com s’ha fet després aquesta parada? 
doncs a partir d’aquí el que si podem dir i tots els veïns i veïnes o poden corroborar és 
que aquesta parada s’ha fet completament nova durant el mandat del seu marit, el 
senyor Arnó i que aquesta persona s’ha fet la parada sense un projecte executiu 
d’obra i per tant no hi ha hagut la corresponent llicència ambiental per l’exercici de 
l’activitat, sense la corresponent llicència d’obres, per tant no s’ha pagat la taxa. 

En data 8 de febrer del 2007, quan encara té adjudicada la parada número 6, la 
senyora Moreso rep una carta de l’Ajuntament en que se li diu que abans de començar 
les obres ha de lliurar el projecte executiu per tant haurà de pagar una taxa i que 
aquest projecte executiu és necessari perquè l’Ajuntament ha de saber quin tècnic 
signarà el projecte i que es vol fer a la parada, és normal que tothom que vol posar un 
negoci, doncs, en aquest cas una parada en el mercat municipal presenti un projecte 
executiu perquè l’Ajuntament ha de saber aquella persona que vol fer en aquest espai, 
que hi vol posar i a part en funció d’això, doncs, es donarà la llicència d’activitats en 
funció del que es vulgui vendre. 

Doncs, això mateix, que se li va demanar per la parada número 6, que era amb el 
canvi, que en aquell moment, doncs, no va portar perquè després va demanar el canvi 
de la parada número 2, és el que havia d’haver portat ara quan, doncs, una parada es 
posa en marxa, és a dir, tot el projecte executiu, la corresponent llicència d’obres, etc.  

Quan hagués lliurat el projecte tècnic per la parada número dos, en aquest moment 
hagués sortit en el projecte que es vol fer una cuina i quan s’hagués aprovat la 
llicència ambiental de l’activitat, s’hagués hagut de modificar el projecte d’activitats del 
mercat i passar d’activitats purament comercials a industrials que si que permetria 
posar l’extractor, el sistema de ventilació que es vol posar. 

Però al no presentar el projecte executiu, el que passa és que no se sabia exactament 
aquesta persona que volia fer allà a dins a nivell públic, evidentment que si que se 
sabia a nivell privat, no!. Llavors es vol posar una cuina, però clar com que no s’ha 
pogut veure aquest projecte, doncs, no s’han pogut modificar el projecte d’activitats del 
mercat i per tant de moment aquesta cuina no es pot posar igual que l’extractor perquè 
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el projecte d’activitats diu que el mercat es dedica a activitats merament comercials i 
no industrials. 

Per tant i resumint ens trobem que en la parada número 2, que: 

primer ha fet el canvi de manera totalment il·legal, doncs, és nul de ple dret atès que 
aquesta senyor té prohibit contractar amb l’Ajuntament, com hem dit abans i concorre 
a una prohibició per contractar amb la persona, en aquest cas de la dona de l’alcalde i 
per tant hi ha un supòsit clar de nul·litat de ple dret de la concessió de la parada 
número 2. 

segon, resumint que en aquest cas, aquest contracte hagués pogut ser vàlid, aquest 
contracte hagués pogut ser vàlid, ella s’ha fet la parada completament nova sense 
seguir els preceptius legals perquè com hem dit no hi ha un projecte executiu d’obres 
sense aprovació dels serveis tècnics de l’Ajuntament, sense liquidar les taxes de les 
obres, sense llicència ambiental de l’activitat comercial i amb un projecte d’al·legacions 
presentat pel nostre grup municipal i un altre per un grup de veïns, de la comunitat de 
veïns del mercat sobre el projecte d’extracció de fums de la xemeneia que vol instal·lar 
a la parada de la seva esposa pagant l’Ajuntament. Per cert unes al·legacions que 
encara, fa més de dos mesos i encara ens han de respondre, vull dir, que no n’han fet 
ni cas. 

Per tant nosaltres, el que nosaltres volem posar sobre la taula, el que volem deixar clar 
és que l’equip de govern ara és coneixedor, ja era coneixedor de tot aquest tema, 
nosaltres l’hem posat sobre la taula, l’hem fet públic i que ara són vostès que han de 
decidir que s’ha de fer amb aquesta parada que no requereix i no compleix els 
requisits legals. 

La nostra proposta és que demà, doncs, el matí aquesta senyora tanqui la parada com 
a mesura cautelar per tal de començar tota la regularització de tot el que hem anat 
exposant que en aquests moments, doncs, no està de forma regular. 

Aquesta seria la nostra proposta d’acord en relació al que és el segon punt que com ja 
hem dit és la regularització de la concessió de la parada número 2 del mercat. 

En relació al tercer punt, al tema de l’informe del secretari, nosaltres en el tercer punt 
demanàvem: “Que el secretari municipal lliuri informe en relació als dos apartats 
anteriors d’aquesta proposta d’acord”, doncs, bé, en relació a l’informe del secretari si 
és cert que hem rebut un informe el divendres, però sincerament aquest informe és un 
informe en el que no s’informa precisament del que nosaltres demanàvem sinó que el 
que es fa és, doncs, complir, entre cometes, de fer un informe i simplement informar 
de perquè l’alcalde no s’hauria d’abstenir. 

Però en canvi, en canvi no hi ha cap punt que informi dels dos apartats anteriors 
d’aquesta proposta d’acord, és a dir, que s’ha pagat del mercat? i que és el que s’ha 
fet i el que no s’ha fet, en aquest informe nosaltres demanàvem i sol·licitàvem això i 
aquest informe no ho presenta i després també demanàvem, en el segon punt, doncs, 
que s’expliqués tot el tema de la regularització de la concessió de la parada número 2, 
cosa que tampoc, doncs, no se’ns contesta i simplement, simplement, se’ns diu que 
l’alcalde no s’ha d’abstenir argumentant i interpretant la Llei segons com el senyor 
secretari considera cosa que no serà a ell qui finalment haurà de decidir sinó que serà 
el jutge perquè evidentment nosaltres portarem aquest tema als jutjats. 

En tant que, com que no ens ha fet aquest informe dels dos temes que nosaltres li 
demanàvem i donat que l’article 52 del Reial decret legislatiu 781/1986, del 18 d’abril, 
el Text refós del règim local, és a dir, la normativa bàsica estatal aplicable a tots els 
ajuntaments estableix que el secretari haurà d’emetre informe quan ho sol·liciti un terç 
dels regidors i quan estigui relacionat amb un assumpte que figuri en l’ordre del dia del 
Ple esperem doncs senyor secretari poder tenir aquest informe i li demanem, si us 
plau, li demanem que ens doni resposta al que realment li demanàvem i sobretot que 
informi sobre la possible nul·litat de la concessió d’aquesta parada segons els 
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arguments que hem exposat anteriorment, és a dir, que ens informi sobre la possible 
nul·litat perquè incorre una prohibició per a contractar en la persona de la dona de 
l’alcalde, tal com diu l’article 49 de la Llei de contractes del sector públic. 

Això en resum és la nostra proposta de resolució a la que esperem evidentment, 
doncs, que després de tot el que s’ha exposat vostès votin favorablement, donin 
explicacions de tot el que nosaltres hem plantejat perquè ens a sembla que els veïns i 
veïnes de Caldes es mereixen una explicació i més quan es tracta d’un tema en el que 
hi ha unes greus irregularitats i en les que esperem avui donin pas a aprovar la 
proposta i a més a més, doncs, posin sobre la taula que tot això, doncs, s’ha de 
regularitzar i si no és així puguin exposar sobre la taula tot el que vostès consideren, 
però que al menys votin favorablement aquesta resolució per tal d’aclarir tots aquests 
temes que pensem la ciutadania es mereix una explicació. 

Alcalde: Molt bé, vots a favor? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A favor, nosaltres. 

Alcalde: Doncs, vots en contra? Doncs miri queda rebutjada la seva proposta. Per 4 
vots a favor del Grup Municipal del PSC i 5 en contra del Grup Municipal de CIU. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si em permet, si em permet. 

Alcalde: no, em permet vostè, miri, com que la proposta una vegada votada, tan de 
rebombori que havien fet i bombo i platet de convocar un Ple extraordinari del Mercat i 
el que acaben fent, inclús a la comissió informativa els hi vàrem comentar que ens 
pensàvem que aquesta proposta era i anava complementada a la petició del Ple 
extraordinari, és evident, doncs, que poc temps hem tingut per preparar res. 

Per tant és aquest Govern que convoca un Ple extraordinari per parlar del Mercat, del 
primer a l’últim dia i fins a dia d’avui i queden emplaçats a divendres a les vuit del 
vespre en un Ple extraordinari on es parlarà única i exclusivament del Mercat i vostès 
queden convocats a la Comissió Informativa de demà a les cinc de la tarda que 
tractarà els temes que van precisament del Mercat. 

I en allà, divendres podrem contesta’ls-hi, explicar tot i cadascun dels punts, ja que 
aquesta proposta inconcreta, divaga i amb intenció de crear més confusió que no 
aclarir res, evidentment és infumable i òbviament nosaltres els hi prepararem un Ple 
Extraordinari on realment tot el públic que ens escolta i el que està present, convido a 
que vinguin. Moltes gràcies. 

Per tant passem 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Em permet si us plau. 

Alcalde: Senyora Rosabel... La proposta ha estat votada 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”, però a veiam. 

Alcalde: Per tant passem al següent punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: ...torn de rèplica nosaltres tenim dret a exercir 

Alcalde: Senyora Rosabel, permeti’m,  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, per favor, a veiam 

Alcalde: Senyora Rosabel, em permet un moment 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, perquè, a veiam per què es posa 
d’aquesta manera? 

Alcalde: La proposta ha estat votada, per tant estem en el punt següent que seria 
l’apartat de moció 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Però per què es posa d’aquesta manera? 
Senyor Arnó, per què es posa d’aquesta manera? 

Alcalde: El portaveu pot procedir 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El que si que vull que consti en l’acta és... 

Alcalde: Pot procedir. Senyora Rosabel. Senyora Rosabel, no té la paraula i no 
m’agradaria... A precs i preguntes pot dir el que vulgui 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No a precs i preguntes no senyor Arnó és una 
cosa relacionada amb aquest punt 

Alcalde: Em permet si us plau 

9. MOCIONS. 

Portaveu del Grup Municipal de CIU 

“”” 

A la vista del contingut de la sentència 386/2010, de l’audiència provincial de 
Barcelona de 12 de juliol del 2010 per la qual es condemna a l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac a pagar 3.036,88 euros a Llibres a Mida en virtut de la seva reclamació. 
L’acció de condemna promoguda per la societat Llibres a Mida, SL es fonamenta en 
els perjudicis que li hauria causat el desestimen unilateral per part de l’Ajuntament de 
Caldes d’Estrac, del contracte per l’edició de 800 exemplars en fulletó publicitari, 
d’aquesta localitat i de dues localitats veïnes, Sant Andreu de Llavaneres i Sant Vicenç 
de Montalt en tan que els perjudicis xifren tal com hem dit abans de 3036,88 euros. 

La Corporació Local demandada no contestar la demanda encara que a l’acta de 
l’audiència prèvia va admetre deure a la societat demandant 1.300 euros, pels 
perjudicis que la resolució del contracte hagués pogut causar. La sentència de primera 
instància qualifica la relació contractual concertada entre els litigants del maig del 
2007, d’arrendament d’obra però no estima acreditar que els perjudicis que s’invoquen 
a la demanda pel que conclou estimant l’acció límit quantitatiu admès per a la 
demanda... demandada. 

Davant aquest pronunciament interposar recurs d’apel·lació la societat actora en 
reclamació de la integritat de la seva pretensió, de la seva pretensió dinerària, mentre 
que l’ens local demandat persegueix per via d’impugnació de sentència una rectificació 
de la mateixa que es fixi la data de naixement del vincle contractual amb el 21 d’agost 
del 2007. 

No és qüestió de controvèrsia que l’encàrrec de Llibres a Mida d’un treball publicitari 
per a les tres viles de Caldes, Sant Andreu i Sant Vicenç per part de les tres 
corporacions locals d’aquest municipi constitueix un contracte d’arrendament d’obra, 
com encertadament precisa la sentència del jutjat així les coses, el desestimen acordat 
a setembre de 2007 per l’Ajuntament de Caldes sense cap problema des del punt de 
vista legal, ni de tenor de l’article 1574 del Codi Civil però no dispensa a l’arrendatari 
de l’obra d’indemnitzar al contractista de totes les seves despeses, treball i utilitat que 
podés obtenir de l’obra. 

Sobre aquesta base hem de tenir en compte que els inicis de l’acord de voluntat es 
remunten al menys al mes de novembre del 2006. Així ho evidencia la carta de 
presentació d’aquesta època signada per la regidora de cultura i turisme de Caldes i 
dirigida als eventuals anunciants i que a partir d’aquesta data Llibres a Mida ja va 
començar a treballar en el projecte intervingué activament a la consecució del 
patrimoni d’Abertis a l’abril del 2007. 

Havent acreditat el contractista la realització d’un bon nombre de gestions i treballs 
encaminats a l’execució de l’obra com a resulta de la prova practicada en aquesta 
alçada i injustament denegada pel jutjat quan va encarregar el dissenyador gràfic, el 
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senyor Josep Vallbona l’execució d’una maqueta base i el fotògraf senyor Josep Cano 
la presa d’instantànies de les tres localitats durant l’estiu del 2007, pel que va retribuir 
aquest últim en 2000 euros. 

Tot això permet deduir que les despeses acreditades per la demandant i la utilització 
que pogués obtenir de l’edició del treball publicitari ascendeixen a la xifra expressada a 
la factura de desembre del 2007, remesa oportunament amb el conseqüent treball a 
l’Ajuntament deutor, en tot cas s’adverteix que la quantitat facturada es correspon amb 
el 23,36 % del preu total del contracte. 

El preu que haurien hagut d’abonar cada un dels tres ajuntaments a Llibres a Mida 
ascendia en 13.000 euros, un dels partíceps en el càrrec. 

Va satisfer una indemnització del contractista per aquest import el març del 2008. Vist 
el que s’ha exposat s’ha de considerar sense justificació la impugnació de la sentència 
formulada per l’Ajuntament demandat, per conducte de l’article 461.1 del LEC tot i que 
la corporació no ha sofert gravamen en el sentit de l’article 448.1 del LEC pel fet que 
no s’estableix la data del contracte amb coincidència amb la firma del mateix per 
l’alcalde de Caldes, el 21 d’agost del 2007, ja que la pròpia sentència de primera 
instància estima com a despesa el contractista diverses actuacions desenvolupades 
per aquest. 

Així la negociació del patrocini d’Abertis, fins i tot abans de la data del contracte, 25 de 
maig del 2007, pel que és coherent amb el fet de que el propi alcalde de Caldes, en 
Joaquim Arnó, qui va començar el seu mandat el 18 de juny del 2007 justifiqui la 
rescissió de l’encàrrec a Llibres a Mida que es tractava d’una obra gestada per 
l’anterior govern municipal. 

Vist que aquesta sentència ha resultat desfavorable contra aquest Ajuntament no pas 
perquè no s’hagi actuat correctament des del punt de vista legal i administratiu al 
rescindir el contracte signat, ni de forma legítima des del punt de vista política al 
considerar que la previsió del llibre que es contenia en el conveni de referència era del 
tot improcedent i inviable, sinó perquè segons diu el propi text de la sentència, ara 
coneguda, l’editor va començar a fer uns treballs comercials molt abans de que signés 
el contracte amb l’Ajuntament quan encara no se sabia si es disposaria del 
finançament necessari. 

Tenint en compte que aquests treballs els va realitzar l’editor en base a una carta 
signada per la regidora de cultura aquella època, any 2006, senyora Rosabel Cantenys 
i Monsant, segons diu la sentència sense que consti ni cap control sobre les gestions 
efectuades, ni sobre el seu resultat econòmic. 

Vist que en principi sembla força incorrecta que per part de la regidora permeti que 
l’editor utilitzi el nom de l’Ajuntament per a fer gestions comercials, sense que hi hagi 
cap conveni, contracte, acord de cap tipus per part de l’Ajuntament, ni entre 
l’Ajuntament ni l’editor. 

S’acorda requerir a la senyora Rosabel Cantenys i Monsant en la seva condició de 
regidora de cultura de l’Ajuntament durant l’any 2006 i com a signant de l’escrit de 
referència citat a la sentència i del que s’adjunta còpia per a que comparegui davant 
l’alcaldia i secretaria per a que expliqui en base en quin acord municipal va autoritzar 
les gestions comercials de l’editor. Quins mecanismes de control existien sobre 
aquesta gestió i en general tots els aspectes que fan referència al cas i que són els 
que cita la sentència com a motiu principal de la condemna de l’Ajuntament. 

I el punt dos de l’acord a la vista de la declaració de la senyora Rosabel Cantenys 
procedir d’acord amb la normativa i legalitat per exigir la responsabilitat a qui 
correspongui 

””” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula. 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, amb aquesta moció que acaben de 
presentar, sincerament ens quedem estorats, estorats i veiem, no? que el seu tarannà 
al Govern segueix essent el mateix, continua igual, igual que el primer dia, dedicar tots 
els esforços del Govern a remuntar-se al passat i sempre fent oposició de l’oposició. 

Aquesta és l’aposta de Govern que vostè senyor Arnó i el seu equip de Govern fa amb 
tots els temes i és rebuscar i rebuscar i tergiversar la realitat, mentre el poble com 
està?, com està el poble?, preguntem-ho als veïns i veïnes de Caldes com està el 
poble, totalment brut i deixat, no es deixa de sentir que constantment els veïns es 
queixen de la deixadesa absoluta en que es troba el nostre municipi i a més a més 
molts veïns i veïnes totalment desemparats amb moltes coses que vostès no els hi 
donen resposta i no els atenen. 

Per tant amb tots aquests arguments a treure que la culpabilitat d’aquesta sentència 
que hagi hagut de pagar l’Ajuntament recau sobre la meva persona és increïble, és 
increïble sincerament i ens ho prenem, doncs, com ens hem anat prenent doncs, tot el 
que vostès han anat fent durant aquests tres anys de Govern i és així, pensant que 
només saben fer oposició de l’oposició i mentres tant el poble està totalment desatès i 
està totalment deixat de la mà de Déu, sincerament, només falta sortir al carrer i veure 
lo brut que arriba a estar les platges, els carrers i els veïns quan venen aquí a 
l’Ajuntament, s’adrecen a l’Ajuntament a demanar respostes i aquestes respostes no 
se’ls hi donen. 

I mentre tant, tots els que són temes seriosos com per exemple aquestes al·legacions 
que han presentat els veïns de sobre de la comunitat del Mercat o nosaltres el nostre 
grup municipal, un tema molt seriós, on es vol fer un extractor i passar una xemeneia 
sense cap mena de projecte, ni de permís mentrestant aquestes al·legacions no s’han 
respòs. 

Aquests temes que són importants, que són cabdals no es responen, en canvi si que 
es tergiversa la realitat i es va cap al passat intentant, doncs, fer demagògia constant, 
constant i anar mentint i falsejant els temes, per tant el que compte senyor Arnó i 
senyor Rusiñol, el que compte senyor Arnó i senyor Rusiñol és la realitat, i la realitat és 
que en el tema de, en aquest cas i en el tema dels llibres, del llibre aquest, dels Llibres 
a Mida de les tres viles, la realitat és que a l’Ajuntament aquest llibre no li havia de 
costar cap cost, no li havia de costar cap cost perquè hi havia un conveni amb Acesa 
Abertis i l’edició no comportava cap cost als l’Ajuntament, Acesa assumia el cent per 
cent del total dels tretze mil euros per cada consistori amb IVA inclòs, en relació a vuit-
cents llibres a condició d’editor de l’Oriol Carol, amb la condició que cobrés a vint dies 
de l’entrega dels llibres sense cap pagament previ. 

Aquestes són les condicions que hi havia i a més a més el juny del 2007 quan es va 
produir el canvi de Govern, Sant Vicenç i Llavaneres ja havia signat la comanda, en 
canvi restava signar Caldes, Caldes, encara no havia signat i l’editor, l’editor de Llibres 
a mida va presentar-se i es va posar en contacte amb l’Ajuntament de Caldes, el va 
atendre el senyor Joaquim Arnó i li va signar la comanda, li va signar la comanda, val? 
I aquesta persona al cap d’uns mesos va rebre l’ordre d’anul·lar la publicació sense 
donar-li cap mena de raó. 

Qui va signar la comanda per tirar endavant aquest projecte va ser el senyor Arnó, qui 
es tira enrere després d’haver signat la comanda és el senyor Arnó, per tant no volem 
tergiversar les coses, no volem fer veure coses allà on no hi són i deixem de fer 
oposició de l’oposició. Eh!, si us plau. 

Per tant qui té la responsabilitat de que l’Ajuntament hagi de pagar aquests tres mil i 
escaig euros és el senyor Arnó perquè en el seu moment primer es va comprometre, 
va signar la comanda i després es va tirar enrere i evidentment l’editor, al trobar-se en 
aquesta situació, amb aquesta situació insòlita que un alcalde dona la seva paraula, un 
alcalde, doncs, signe una comanda i després sense cap mena d’explicació rep una 
notificació dient-li que s’ha tirat enrere aquesta comanda, aquest contracte, doncs, 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 08/10 –- 26 de juliol de 2010 21 

 

davant d’aquesta situació insòlita, aquest senyor va intentar posar-se amb contacte 
amb l’alcalde, per intentar aclarir que havia passat, va intentar negociar i la resposta 
que va tenir de l’Ajuntament sempre va ser totalment negativa, negativa i tancada en 
banda. 

En aquesta persona no li va quedar més remei que adreçar-se als jutjats, la primera 
vegada van estimar la seva demanda parcialment, l’Ajuntament va haver de pagar 
1300 euros, però aquest senyor va recorre a l’audiència provincial i l’audiència 
provincial determina que qui és el responsable de tot això i qui ha de fer front a aquest 
pagament d’aquesta persona que va fer aquestes feines prèvies i que tenia el 
compromís per part de l’alcalde, eh!, perquè se li havia signat la comanda és 
l’Ajuntament, per tant ja els hi dic, tirin endavant el que els hi sembli però ens trobem i 
em sembla que tots els veïns de Caldes ho tenen molt clar, ens trobem constantment 
amb un Govern que està fent oposició de l’oposició i que deixa als seus veïns 
totalment desemparats segueixin així senyor Arnó, segueixin així fent oposició de 
l’oposició i esperem que els veïns se’n donguin compte de que un Govern el que ha de 
fer és governar, tenir els veïns i veïnes contents i els carrers nets i polits i no dedicar-
se a buscar i remenar en el passat, tergiversant, tergiversant sempre la realitat. 

Alcalde: Bon intent senyora Rosabel, d’intentar desviar el tema. Però miri la sentència, 
la sentència... si em permetem, gràcies. La sentència és de fa deu, quinze dies, 
òbviament com que no la recorrem la presentem aquí. Qualsevol que contracte amb 
un ajuntament el signa sempre l’alcalde. 

En aquella època la Llei de contractes parlava d’un màxim de dotze mil euros em 
sorprèn que vostè amb tantes legalitats i tan legalista que és acaba provocant que la 
sentència, al final se’ns condemni, no, no perquè del 21 d’agost que se signa fins el 
setembre en que es revoca l’acord, molt lícit per altra banda i així ho recull la 
sentència, no se’ns condemna per això, sinó pels treballs previs realitzats des del 
2006. 

I miri que diu la sentència “así las cosas el desestimiento acordado en setiembre del 2007 
por el Ayuntamiento de Caldes y reprochable desde el punto de vista legal, visto el tenor 
del artículo 1594 del Código Civil, solo que no dispensa el arrendedor a la hora de 
indemnizar al contratista (i segueix més endavant) sobre la expresa base debemos tener 
en cuenta que los acuerdos de voluntades se remontan al menos al mes de noviembre del 
2006 así lo evidencia la carta de presentación de esa época firmada por la concejala de 
cultura i turisme de Caldes d’Estrac y dirigida a los eventuales anunciantes” és a dir, se’ns 
condemna per això i ve a dir també “de que no se establezca la fecha del contrato en 
coincidencia con la firma del mismo por el alcalde de Caldes d’Estrac, el 21 d’agost del 
2007, ya que la propia sentencia de primera instància aprecia como gastos y rogados al 
contratista diversas actuaciones desarrolladas por este así la negociación del patrocinio de 
Abertis aún antes de la propia fecha del contrato” que el contracte portava data 25 de 
maig del 2006, 2007. 

És a dir la pròpia sentència i aquí queda per si algú la vol revisar acaba condemnant 
no per la signatura del contracte la qual se li paguen els 1300 euros, és a dir, el que li 
diu les lleis de contractes de rescissió, amb la rescissió de contractes que és el 10 % 
del valor total que és el que vam proposar i així es va fer efectiva, tot i que la primera 
sentència ho estimava, nosaltres ja l’havíem feta efectiva per rescissió de contracte, 
perquè era un llibre que no interessava, 800 llibres 13.000 euros la veritat és que era 
un preu esgarrifós, vam decidir més una guia turística que ens ha servit per anar als 
mercats europeus en quatre idiomes juntament amb els tres municipis. 

Però es clar un preu esgarrifós per llibre, que no se si el valia, però si que tenien preus 
que valien molt menys. Però, es clar, torno a insistir, aquí la condemna bé pels treballs 
previs, que algú i per tant si vostè no té inconvenient ens ho podrà explicar a l’alcaldia i 
a secretaria com correspon de perquè ho va fer-ho i amb base a que. Estic segur que 
hi haurà d’haver-hi algun acord previ per Junta de Govern o per alcaldia o per algun 
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òrgan perquè sinó no m’ho explico que vostè procedeixi d’aquesta manera i l’endemà 
mateix a l’estar a l’oposició ja comença a demanar legalitats en el Govern. Escolti’m 
per donar exemple primer, dongui’ns exemple i després exigeixi. 

I permeti’m la sentència diu el que diu, aquí no es tergiversa res, però, és clar, ja hi 
estem acostumats a les seves aventures. Tots recordem també els recursos que ens 
va costar l’agregació de terme en el qual vam acabar pagant 8.000 euros de costes, 
8.000 i escaig tots els veïns per l’intent d’agregació de terme utilitzant com aquell que 
diu la força legal bruta en comptes del diàleg amb la resta de municipis, cosa que ens 
ha costat però que al final hem aconseguit la bona sintonia amb els municipis veïns, 
amb els quals puc dir que hi ha molt bona relació tan amb Arenys de Mar com amb 
Sant Vicenç de Montalt, cosa que vostès van provocar pràcticament la ruptura 
institucional. 

Doncs bé, d’aquestes aventures les acabem pagant nosaltres i les acaba pagant tota 
la població, per tant és lògic que en donem compte i és lògic que en demanem 
responsabilitats. Demanem responsabilitats d’això i en demanarem i en seguirem 
demanant de la televisió per cable, del Caldesport i del Pavelló, etcètera, etcètera, 
etcètera i de les escombraries, com no perquè es clar són gestions que acaben 
repercutint a tots els ciutadans i que n’acaben pagant i nosaltres gestionem, fem les 
coses però també hem de procurar que el que s’havia fet es faci conforme a llei, si 
vostès exigeixen, nosaltres també. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, senyor Arnó, a veiam, em fa gràcia que 
em digui precisament en a mi que haig de donar exemple de legalitat, precisament 
vostè, senyor Arnó, vull dir, de veritat que ens fa gràcia. Al nostre grup municipal ens 
sorprèn que ens pugui dir això, quan estem farts, farts de veure totes les il·legalitats 
que s’estan fent en aquest Ajuntament, eh?, i que estem farts de posar-les aquí en 
evidència que vostè simplement contesta que sempre repetim les malifetes, però en 
cap moment ens ha donat cap explicació, eh!, per tant ens sorprèn que vostè digui que 
nosaltres precisament som els que hem de donar exemple, jo personalment que haig 
de donar exemple de legalitat i que m’ho digui vostè, senyor Arnó, eh?. Si vol li faig 
una altra vegada tot el reguitzell d’il·legalitats, o tot el reguitzell de malifetes, si vol hi 
comencem, hi comencem, eh?, i comencem i tindríem una llista molt llarga i 
m’agradaria que ens la respongués perquè vostè amb aquesta resposta així de ai! 
mira! les malifetes!, amb això ja en té prou, amb això no ha donat mai explicacions, hi 
ha moltes coses de les que tindríem que tenir explicacions i que precisament en el Ple 
és l’òrgan de debat i s’haurien de donar i que vostè no les dóna, per tant ens sorprèn 
moltíssim, moltíssim que ens vingui a dir que hem de ser legals i que jo tinc que ser, 
doncs, un exemple en la legalitat quan precisament vostè ho diu, vostè senyor Arnó és 
qui diu això, eh? 

Insisteixo, senyor Arnó, ja pot dir el que vulgui, vostès fan oposició de l’oposició, 
sempre, sempre, constantment remenant el passat i el poble com he dit abans, 
segueix abandonat. Per tant el que no pot fer creure i el que no pot pretendre és que el 
fet de que l’Ajuntament hagi de pagar aquest tres mil i escaig euros a aquest editor a 
Llibres a Mida, sigui culpa precisament d’una regidora que en aquell moment era 
regidora de cultura. 

Estem amb les mateixes, vull dir, estem amb les mateixes sempre oposició de 
l’oposició, tergiversar, atacar a les persones, difamar que sempre “algo” queda, eh? 
estem amb el mateix, per tant no vulgui fer creure que la responsabilitat en aquest cas 
és de la meva persona i a més a més, a més a més qui va rescindir el contracte va ser 
vostè, si aquest llibre s’hagués tirat endavant tots aquests treballs previs que vostè diu 
no hi hagués hagut cap problema. 

Aquesta persona va fer uns treballs previs i a més a més després se li va confirmar 
que això es tirava endavant sinó s’hagués tirat enrere senyor Arnó, aquest llibre seria 
una realitat, seria una realitat i podria ser igual o millor que el que vostès han editat 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 08/10 –- 26 de juliol de 2010 23 

 

perquè és un llibre pensat precisament per donar a conèixer les tres viles i per donar, 
doncs, a promocionar els tres municipis, per tant si vostè no es tira enrere aquest llibre 
es fa i aquí no passa res, l’Ajuntament no hagués pagat ni cinc d’aquesta publicació 
perquè tal com estava previst qui es feia càrrec d’aquesta publicació era Acesa. 

Per tant no hagués passat absolutament res, aquesta persona no hagués posat cap 
denúncia perquè s’hagués fet el llibre però clar es troba que se li diu que si que 
endavant i després es troba que es tiren enrere i aquesta persona intenta posar-se en 
contacte amb l’Ajuntament i es troba amb un mur, es troba amb un mur que no se’l vol 
atendre que no es vol sapiguer res de tot això i per tant es veu obligat anar al jutjat. 

Si vostè no hagués tirat enrere la comanda, la denúncia no es posa, per tant qui és 
responsable de que s’hagin de pagar aquest diners és vostè que és qui va tirar enrere 
la comanda i aquesta persona es va veure obligada anar al jutjat. Res més, vostè 
mateix senyor Arnó segueixi fent oposició de l’oposició, segueixi en aquesta línia que 
penso que tots els veïns i veïnes de Caldes el comencen a conèixer i saben 
perfectament que Caldes es mereix un altre alcalde. 

Alcalde: Senyora Rosabel, miri segons la sentència i parlo de sentències fermes ja 
que vostè anomena moltes il·legalitats però de sentència ni una, li parlo de sentència 
ferma, li he de recordar que a part d’oposició són exgovern i per tant en 
responsabilitats exercides, si el contracte, és a dir sinó s’hagués encarregat treballs 
previs no hi hauria sentència i en tot cas hagués hagut sentència absolutòria ja que la 
sentència així ho diu i ve tot donat precisament pels treballs previs i si vostè hagués 
complert la legalitat no hi hauria sentència en contra de l’Ajuntament. 

Per tant, i resumint el que està clar és que un ajuntament a l’igual que qualsevol altre 
administració i qualsevol altra empresa pot en qualsevol moment desdir-se d’acords 
presos, no seria la primera vegada i pagar el que marca la llei que és el deu per cent i 
així es va realitzar. 

El que passa que aquí se’ns condemna per una autorització i una carta que vostè va 
fer, ho diu la sentència, no ho dic jo, en tot cas si vostè parla d’il·legalitats, si us plau 
quan tingui la sentència en parlem, mentre no la tingui són paraules que només fa 
servir vostè i alguns com vostè i que l’únic que fan és allò que vostè ha dit abans 
“embruta que “algo” queda”, però sap que passa? que per embrutar sempre acabes 
brut per una paella bruta. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:... no es diu brut per una paella bruta, és 
emmascarat per una paella bruta. 

Alcalde: “Bueno” digui-li com vulgui, la finalitat és la mateixa, però miri això és una 
sentència tothom pot observar-la i en definitiva els ciutadans han de pagar tres mil i 
escaig euros més per una mala gestió seva. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó més les costes, es deixa les 
costes senyor Arnó també s’han de pagar les costes, eh? 

Alcalde: Si, si, també les costes 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: si fa números veurà que no només hem de 
pagar tres mil i escaig euros, vull dir... sinó que a més a més són més diners perquè 
s’han de fer càrrec de les costes. 

Alcalde: Doncs, miri 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Jo senyor Arnó penso que no val la pena que 
ens allarguem més perquè el que està clar és que si aquest llibre s’hagués tirat 
endavant no s’hauria posat aquesta demanda, aquesta persona no s’hagués vist 
obligada anar al jutjat i per tant avui l’Ajuntament no hauria de pagar res. A més a més 
hi ha un regidor, el regidor de Llavaneres que va pagar, va pagar i per tant pregunti-li 
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al regidor de Llavaneres perquè va pagar a diferència d’aquest Ajuntament, pregunti-li 
si us plau. 

No vull allargar-me més, simplement que el que no es pot fer és fer anar les coses 
d’aquesta manera, senyor Arnó, en absolut que no. 

Alcalde: Molt bé, doncs, el seu vot? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Evidentment el nostre vot serà contrari. 

Alcalde: Doncs, queda aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU i 
quatre en contra del Grup Municipal del PSC, per tant serà requerida perquè dongui 
les explicacions oportunes. 

10. PRECS I PREGUNTES. 

No hi han altres mocions, passaríem al punt següent que seria precs i preguntes, no 
se’n han presentat per escrit, tot i que en l’acta que hem aprovat se li va demanar que 
presentessin les que van fer verbalment en el seu dia i no ho han fet 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Com, com? 

Alcalde: Se’ls hi va requerir que presentessin per escrit les que verbalment feien, 
perquè la transcripció pugués ser acurada. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, però es va quedar que no es feria. 

Alcalde: Llegeixi l’acta que han aprovat i per tant ho veuran 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no 

Alcalde: I per tant els hi requerim si us plau que ens les presentin per escrit a fi que 
se’ls hi pugui contestar i que la ciutadania pugui tindre resposta a les preguntes que 
van realitzar 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no. 

Alcalde: En tenen alguna verbal? Si digui. 

Regidor Miquel González: Demano la paraula perquè sinó possiblement torni a 
vindre la policia a treure un regidor. Bé, ja que a vostè li agrada el tema de les 
sentències, recordar al poble de Caldes que l’únic que té una sentència ferma i està 
condemnat per difamar és vostè. Jo li dic perquè com que sempre està amb el tema de 
les sentències. 

Alcalde: De quin any? 

Regidor Miquel González: De l’any que sigui. L’únic que la té ferma i condemnat és 
vostè. 

Alcalde: De quin any? 

Regidor Miquel González: Per difamar públicament un alcalde d’aquest poble. A l’any 
escolti, la sentència està a l’Ajutament i tranquil·lament la pot llegir el dia que vulgui. 

En relació a que no contesti les preguntes. Després de l’actuació del Mercat Municipal, 
aquest grup municipal presenta aquestes preguntes un altre cop al següent Ple. Si les 
vol contestar, les contesta i sinó nosaltres treure’m les conclusions que haguem de 
treure. 

Alcalde: Jo li...  

Regidor Miquel González: ... així que voldríem 

Alcalde: ...permeti’m un segon si us plau. 

Regidor Miquel González: ... un moment 

Alcalde: A veure, miri, 
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Regidor Miquel González: Estic parlant jo 

Alcalde: ...si, ja. La transcripció a vegades literal costa una mica tan la transcripció, 
com formular les preguntes, per tan si vostè és tan amable i al cap de dos mesos 
pugués transcriure-les i per tant jo entenc que les vulgui ara en aquí i perquè ho senti 
tothom, em sembla perfecte, però jo els hi agrairia que les entrés per escrit, depurant 
una mica les deficiències que puguin tindre al formular-les verbalment i així, doncs, 
ens podrem assabentar i podrem contestar-les sense cap error i equívoc. 

Regidor Miquel González: D’entrada el ROM no especifica res de tot això, vostès 
estan incomplint el ROM perquè quan es fa una pregunta verbalment el ROM 
especifica que vostès han de contestar. 

Vostè demana molt educadament que es faci per escrit. Ja s’ha fet i no ha contestat. 
S’ha fet, primer vam començar amb els plens de vostè que s’entraven les preguntes el 
divendres, jo li informo a la gent perquè la gent a lo millor està escoltant avui, i diu, 
aquest regidor no vol fer la seva feina, entràvem les preguntes divendres, que era 
quan les entrava vostè i les mocions divendres que era quan les entrava vostè, ho 
enten? 

Aleshores no se’ns van contestar perquè s’havien d’entrar dijous, ja m’hagués agradat 
veure a vostè, deixar la feina que tenia per vindre aquí el dijous entregar preguntes. 

Després va ser el dijous, a partir del dijous les que estan verbals no es contesten o 
s’envia un escrit des de l’Ajuntament contestant-les per escrit, per no haver-les de 
contestar. 

Nosaltres hem entrat aquestes preguntes verbals i m’agradaria que el senyor secretari 
digués si el ROM que especifica amb les preguntes verbals, si és que el regidor les ha 
d’entrar al cap de dos mesos per escrit perquè vostè se les pugui llegir. 

A mi em sembla que una pregunta que diu que una empresa ha fet un campus d’estiu 
on estan els nostres fills i filles d’aquest poble es podria contestar, em sembla que, jo 
la puc llegir tranquil·lament i em sembla que qualsevol persona pot entendre que s’ha 
gestionat, s’ha canviat la gestió amb una empresa i volem saber lo que pagarà per la 
pista poliesportiva, em sembla totalment coherent i totalment ben escrita, ho hem llegit 
a l’acta se li va dir, durant el Ple i vostè, “pues” com en el tema del Mercat, el contracte 
de la seva dona, etc. segueix fent lo que vol. 

Nosaltres prendrem les mesures que haguem de prendre. Ja veig que el regidor no pot 
contestar, el regidor d’educació, exregidor d’educació també abaixa el cap perquè 
tampoc pot contestar, la regidora cobra quaranta mil euros però tampoc ha pogut venir 
a contestar. Pues aquest és el Govern que tenim, la conclusió és que tenim un Govern 
que no pot contestar em sembla que hi havia sis preguntes. 

A partir d’aquí les presentarem per escrit, ja les presentarem per escrit no es preocupi, 
ja habrà passat el Casal d’Estiu, ja ens diran lo que ha pagat l’empresa per la gestió 
del pavelló, per fer servir el pavelló i a part d’això a veure si ens contesten alguna cosa 
més. 

Alcalde: Moltes gràcies per la seva atenció i les respondrem quan les presenti per 
escrit. 

Regidor Miquel González: En un dels decrets que han signat, li han posat una multa 
a una entitat de Caldes per fer servir l’escut. Ens agradaria saber si l’entitat de Caldes 
té benefici fent servir aquest escut, perquè vostès li han posat una multa de 150 euros 
i sobre tot voldríem saber si Arrels Cultura que està portant tota la gestió de la 
senyera, de la bandera aquesta amb l’escut de Caldes ha entrat una entrada 
demanant utilitzar l’escut, si el pot fer servir?, quina taxa ha pagat? i si hi ha benefici o 
no hi ha benefici amb aquesta utilització de l’escut? 
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I després amb la contractació del Casal d’Estiu, voldríem saber quin control té 
l’Ajuntament, si farà un dossier complert com cada any o no hi haurà control, quanta 
gent hi ha contractada? quina titulació tenen? i si la piscina s’està utilitzant o no s’està 
utilitzant de cara al públic. A partir d’aquí no tenim cap pregunta més. 

Alcalde: Molt bé, doncs, les recollirem, jo li agrairia que les inclogui per escrit i li 
recordo que hem aprovat una acta on precisament s’especifica que es demana que 
s’entrin per escrit, per tant és un acord de Ple i així els hi demanem. 

A veure si vostès han de realitzar al cap de dos mesos quatre o cinc preguntes, home 
costa ben poc preparar-les per escrit com fèiem nosaltres, que les entràvem el dijous i 
no el divendres i perquè precisament sinó no ens les acceptaven i per tant jo els hi 
demano que tinguin la mateixa deferència que fèiem nosaltres. 

Les entràvem totes per escrit, poques se’n feien de verbals i per tant, home, jo entenc 
que hi hagi preguntes sobrevingudes però si en dos mesos no som capaços de 
preparar sis preguntes escrites, home! Penso que val la pena, no? 

Escolti i és fals la regidora no cobra 40.000 euros, el que passa que és clar si hi 
sumem, si hi sumem la Seguretat Social evidentment. 

Alcalde: Senyora Rosabel!, si us plau, si us plau, no l’hem interromput i miri que ha 
parlat!, eh! Que després diu que no la deixem parlar  

Escolti’m, els sous són públics, val i estem parlant i em sembla que cobra uns trenta 
mil, no arriba. No, i més ara amb el rebaix aprovat del sis per cent. 

Jo entenc que vostès han d’exagerar el sou i incrementar-lo, però, és clar, quaranta mil 
en tot cas no els cobra la regidora que està al govern, sinó la regidora que està a 
l’oposició tot i treballar a una altra administració pública. Però en tot cas jo li agrairia 
que al menos no parlessin en fals. Diguem les coses com són i així d’aquesta manera 
no ens haurem d’exaltar. 

Regidor Miquel González: “Bueno” la regidora que cobra 30.000 euros més 
Seguretat Social i que no pot vindre a un Ple després de dos mesos a contestar una 
pregunta sobre les beques de l’Escola Bressol, aquesta és la realitat trenta mil euros 
més Seguretat Social. 

Alcalde: Molt bé. 

Regidor Miquel González: Uns quaranta mil euros. El regidor d’esports, cultura, no, 
esports, educació i joventut tampoc pot contestar 

Alcalde: Alguna pregunta, alguna altra pregunta? 

Regidor Miquel González: i el regidor d’educació, l’exregidor d’educació  

Alcalde: Bé, doncs, com que... 

Regidor Miquel González:  no tampoc pot contestar aquesta és la realitat d’aquest 
poble. 

Alcalde: S’han acabat les preguntes es dona per finalitzat el Ple ordinari. 


